


Yazar, Hülya

Van: —_ca ifornie nu
Verzonden: dinsdag] maart 2023 15:39
Aan: ‘info Ca!ifom,e’
Onderwerp: informatie over voortgan9 onderzoek gondiransactes Ca’ornië BV
Bijlagen: Szatemen Frank Kessels pdf

Geachte relatie,

Graag laat ik ii via bericht in bijlage weten welke vorderingen we hebben gemaakt betreffende de start van het
vervolgonderzoek rondom de grondtransacties in Californië. Dit bericht is ook de communicatielijn die we richting
pers aan zullen houden de komende periode.

Mochten juflie vragen van de pers krijgen, kunnen die zoals eerdere1 gecommuriceerd, doorgestuurd worden naar
•:f,u!fii;i,. Vanuit die mailbox za’ woordvoerder van Arvalis de vragen verder oppakken.

k hoop jullie hermee voldoende geinforrieerd te hebben

Met vriendelijke groet)

Frank Kessels
interim hestuu’der CaI,fornië B V



Statemerit interim-directeur Californië BV, Frank Kessels

Naar aanleiding van eerdere vragen over grondt-ansacties van Californië BV, heb ik as
interim-directeur van C&iforrdë BV, mede namens de aandeelhouders Stichting
Versterking Yuinbouwcluster Greenport Venlo, Ontwikkelbedrijf Greenport Venlo, de
Limburgse Land- en Tuinbouwbond en LIOF, de heer Frans Stibbe benaderd om
onderzoek te doen naar de totstandkoming van de verkoop van kavels S en 16 van
Caflfcrnië BV aan haar toer maflge directeur.

Nadat ik eind decembe Door de aandeeihoders van Californië als interim-directeur ben
aangesteld, heb ik enige tijd nodig gehad om de bedrijfsvoering te hervatten en alle
informatie die nodig is om het vervolgonderzoek te starten, beschikbaar te krijgen. De
gang van zaken rond de grondtransacties van destijds en de mogelijke consequenties dia
daaruit vDortvoeien, vereisen een zorgvuldig en goed voorbereid onderzoek. In
afstemrnhig met de provr.ce Lmburg is een onderzoeker geselecteerd die Ook
onderzoeken utvoert voor de Ondernererskamer. Het betreft Frans Stibbe van Ivy
advocaten in Amsterdam die onafhankelijk en nauwkeurig een onderzoek zal verrichten
naar de totstandkoming van de verkoop. Het onderzoek wordt op dit moment opgestart
en zal enkele maanden in beslag nemen,

Graa v1i ik benadrukken dat het hestuur van Cal:fcrnië en haar aandeelhouders de
situat;e uiterst serie:is nemen en waar mcgelijk graag openheid verschaffen, zodra aiie
feiten boven tafel zijn. Over de uitkomsten van het onderzoek zullen wii, zodra die
bekend zijn, zo snei als mogelijk communiceren.


